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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2015/16:1080 Återtagandeavtal med Afghanistan

I början av december 2015 rapporterade regeringen att Sverige inlett 
förhandlingar med Afghanistan om ett återtagandeavtal. Detta skedde i 
samband med ett möte mellan statsminister Stefan Löfven och Afghanistans 
president Ashraf Ghani. Varje land har en skyldighet att ta emot sina egna 
medborgare som nekats asyl i ett annat land. Ett återtagandeavtal kan dock 
avsevärt underlätta formerna för återvändandet och få det att fungera i 
praktiken. 

Erfarenheter visar att Afghanistan hör till de länder som Sverige har svårt att få 
återvändandet att fungera med. Samtidigt är Afghanistan ett av de länder 
varifrån det kommer flest asylsökande till Sverige. Afghanistan är också ett 
land som är Sveriges största mottagare av bistånd. 

Fortfarande är ett återtagandeavtal med Afghanistan inte på plats.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson:

 

När kommer vi att få se resultat av regeringens arbete med ett återtagandeavtal 
med Afghanistan?

………………………………………

Johan Forssell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-04-08
Besvaras senast
2016-04-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


